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JUNTA DE LA FACULTAT DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 

 

 

Data: 29 de gener de 2024 

Hora de la reunió: 11h30 en primera convocatòria i 12h00 en segona 

 

Assistents: relació a l'Annex 1.  Excusen la seua assistència Manuel Albaladejo, Marta García 

García Carrión, Jorge Hermosilla Pla, Mª Luisa Vázquez de Ágredos Pascual, Mª Amparo 

Aliaga Cervera, Mercedes Montes Viana y Víctor Herrera.  

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta anterior ordinària de 18 de desembre de 2023. 

En aquest punt el Prof. Agustín Díez va indicar que hi havia una errata en el punt 14 de 

l'acta. Aquesta consistia a indicar que les converses entre el Departament de Prehistòria, 

Arqueologia i Història Antiga i el Vicerectorat d'Estudis per a la implantació d'un Grau en 

Arqueologia havien començat en 2023, quan en realitat havien començat en 2022.  

Anotada l'errata per a la seua esmena, l'acta es va aprovar per assentiment. 

2. Informe del Degà.  

En Degà va començar el seu informe avisant, en primer lloc, dels acords més rellevants 

presos en l'últim Consell de Govern. En aquest sentit va explicar que la implementació de la 

LOSU s'anava a realitzar d'una manera més lenta de l'esperat, per la qual cosa la reforma 

dels Estatuts tal vegada no estarà llesta per a juny.  

D'altra banda va explicar que el Vicerectorat d'Internacionalització i Multilingüisme havia 

llançat de nou la proposta d'aconseguir un 50% de docència en valencià en els títols de 
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màster. El Degà considerava que la implantació d'aquesta mesura podia ser contraproduent 

en termes de matrícula. En qualsevol cas no es preveien grans canvis fins al moment, ja que 

la Rectora havia explicat que, per a portar la mesura avant volia el consens de tots els 

centres. 

A continuació va explicar que existia un conveni entre les universitats de València i Harvard 

per a realitzar estades en aquella universitat, amb ajudes dirigides tant a les persones 

matriculades en els nostres graus com al PDI, per la qual cosa va animar a tots a sol·licitar-

les. 

En un altre orde de coses va comentar que des de la Gerència s'havia reclamat un major 

control en la cessió d'espais en els aularis. A partir d'ara tota activitat que es proposara, no 

directament vinculada a les activitats docents, hauria de sol·licitar l'exempció de taxes. El 

Degà va explicar llavors que això suposaria un augment de la burocràcia, i que així li ho 

havia traslladat al Gerent. 

També va recordar que el pròxim 22 de febrer se celebrarà la 6a Edició del Fòrum 

d'Ocupació. Enguany hi haurà més empreses participants, encara que l'estructura de la 

jornada serà similar a la d'anys anteriors. Va agrair així mateix l'esforç a tots el que havien 

participat en la seua organització. Uns dies abans de la celebració del Fòrum, entre el 19 i el 

27 de febrer, se celebrarà també una nova edició de les visites Conéixer. Enguany passaran 

pel nostre Centre més grups, als quals se'ls mostraran les instal·lacions i explicaran els 

diferents graus. Per l'augment de la demanda, s'havia passat de quatre a cinc dies amb 

visites programades. 

El Degà va acabar el seu informe avisant que s'havia convocat la junta per a l'elecció del nou 

Degà/a per al pròxim 26 de febrer, i que ell  l'acabaria les seues funcions el dia 29. 

El Prof. Juan Vicente García va prendre la paraula per a agrair al Degà la seua postura 

enfront de la proposta del Vicerectorat d'Internacionalització i Multilingüisme. La Profª Ana 

Camarasa es va expressar en el mateix sentit. Sense més intervencions, el Degà va donar 

per finalitzat el seu informe. 

3. Aprovació, si escau, de la proposta de modificació dels barems de la Facultat (profesor 

permanent laboral, profesor ajudant doctor, profesor associat, profesor substitut) 
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En aquest punt el Degà va explicar que la sol·licitud per a adaptar els barems del Centre al 

nou acord marc de la Universitat havia arribat just abans de les vacances de desembre, 

donant així un estret marge per a la seua aprovació per part de la Junta. Per aquest motiu 

s'havia optat per reunir els directors de departament que, entre tots, havia elaborat la 

proposta que ara es presentava a la Junta. Per aquest motiu va voler agrair a tots la seua 

disponibilitat i esforç. 

Havent-se sotmés a votació, la proposta va ser aprovada per assentiment. 

4. Aprovació, si escau,  de l’oferta de places per a admissió d’estudiants/tes amb estudis 

universitaris oficials parcials, curs 2024-25. 

Aquesta proposta repetia l'oferta de places d'anys anteriors, i quedava de la següent 

manera: 

Grau en Historia: 8 

Grau en Historia de l'Art: 8 

Grau en lnformació i Documentació: 5 

Grau en Geografia i Medi ambient: 5 

Havent-se sotmés a votació, la proposta va ser aprovada per unanimitat. 

5. Aprovació si escau, de la renovació de la Comissió de Revisió de Qualificacions. 

En aquest punt es va explicar que la proposta consistia en el canvi del representant de l'àrea 

d'Història Contemporània en la comissió. En concret es va proposar la substitució del Prof. 

Antoni Morant per la Profª Vega Rodríguez-Flores. 

6. Aprovació, si escau, de la renovació d’estudiants en les comissions de la Facultat.  

La proposta de l’ADR va ser la següent: 

⎯Comissió d’activitats culturals: Josep Andreu Picó Madramany (titular), Carles Moltó 

Mondéjar (suplent). 

⎯Comissió d’Igualtat: Paula Ferrando Santana (titular), Jose Javier Piquero Navalón 

(suplent). 

⎯ Comissió de revisió de qualificacions: Delegat de l’ADR. 
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⎯Comissió de Sostenibilidad: Alejandro Muñoz Teruel (titular), Riel Garzón Simón (suplent).- 

⎯Comissió Biblioteca: Víctor Herrera Latorre (titular), Josué Simó Sacristán (suplent). 

⎯CAT d’Història: Eduardo García Albors, Miguel Puchades Ros, Adrián Roig Fernández, 

Francisco Julián Yeves Roda. 

⎯CAT d’Història de l’Art: Víctor Estevan Martínez, José Javier Piquero Navalón, Laia 

Darós Serrano, Abel Mocholí Pagá. 

⎯CAT d’Informació i Documentació: Raúl Febrer Arnau, Alberto Sempere Tortosa. 

⎯CAT de Geografia: Sapena Gallego, Jose Antonio. 

Havent-se sotmés a votació, les propostes van ser aprovades per unanimitat. 

7. Aprovació, si escau, de la Comissió d’Elaboració de Plans d’Estudis (CEPE), del Grau en 

Arqueologia. 

La proposta de membres del Degà va ser la següent: 

Marta García Carrión, Juan Francisco Pardo Molero, Agustín Diez Castillo, Oreto García 

Puchol, Ana Camarasa Belmonte, Mª Angels Martí Bonafé, Josep Torró Abad, Mª Jesus Vila 

Aguilar i  Víctor Herrera Latorre 

Havent-se sotmés a votació, les propostes van ser aprovades per unanimitat. 

El Prof. Agustín Díez va voler agrair a tots els membres de la nova CEPE la seua disponibilitat 

a l'hora d'integrar-se en ella. 

8. Aprovació, si escau, de la modificació de la memoria de verificació del grau en 

Informació i Documentació del requisit lingüistic d’admissió. 

En aquest punt la Profª Gema Capilla va prendre la paraula per a explicar que aquesta 

proposta de canvi buscava evitar l'entrada, en aquest Grau, de persones matriculades sense 

un correcte coneixement de l'idioma, una situació que, en els últims cursos, havia generat 

problemes. 

Havent-se sotmés a votació, les propostes van ser aprovades per assentiment. 

9. Proposta de presentación de candidatura del Prof. Bernard Vincent (EHESS) al Premio 

Órdenes Militares. 
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El Prof. Manuel Lomas va prendre llavors la paraula per a explicar que, un any més, es 

proposava la presentació de la candidatura del Prof. Bernard Vincent a aquest premi, pels 

mèrits que ja havien sigut explicats en més d'una ocasió. 

Havent-se sotmés a votació, la proposta va ser aprovada per unanimitat. 

10. Assumptes de tràmit. 

En aquest apartat es va proposar una substitució en la CAT d'Història, en concret, la del 

Prof. Manuel Lomas pel Prof. Juan Gomis. 

Havent-se sotmés a votació, la proposta va ser aprovada per unanimitat. 

11.Torn obert de paraula. 

El Prof. José Luis Jiménez va aprofitar aquest punt per a preguntar si aquesta seria l'última 

reunió abans de l'elecció del dia 26 de febrer. El Degà va contestar que no, que encara hi 

hauria una prèvia per a tractar el tancament d'exercici. 

Amb la qual cosa, i sense més assumptes que tractar, es clou la sessió a les 12:55, de la qual, 

com a Secretari, done fe i, amb el vist-i-plau del Degà, estenc la present acta. 

 

 

       Vist-i-plau 

El Secretari      El Degà 

 

 

Manuel Lomas Cortés      Josep Montesinos Martínez 
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ANNEX 1 

JUNTA EXTRAORDINÀRIA DE LA FACULTAT DE GEOGRAFIA I HISTÒRIA 

29 de gener de 2024 

LLISTA D'ASSISTENTS 

PROFESSORAT AMB VINCULACIÓ PERMANENT 

Camarasa Belmonte, Ana 

Chiva Beltrán, Juan 

Cruselles Gómez, Enrique 

Díez Castillo, Agustín 

Eixea Vilanova, Aleix 

García Marsilla, Juan Vicente 

García Puchol, Oreto 

Iranzo García, Emilio 

Izquierdo Aranda, María Teresa 

Jiménez Salvador, José Luis 

Lomas Cortés, Manuel 

Mandingorra Llavata, Mª Luz 

Montesinos Martínez, Josep 

Muñoz Navarro, Daniel 

Orozco Kölher, M. Teresa 

Valero Gómez, Sergio 

PDI sense vinculació permanent 

Capilla Aledón, Gema 

Machause López, Sonia 

PTGAS 

Lacasta Calvo, Joaquin 
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Mares García, Consuelo 

Rojo Iranzo, Lucía 

PIF 

Solbes Borja, Elena 

Estudiants 

Mocholí Paga, Abel 

Muñoz Teruel, Alejandro 

Piquero Navalón, José Javier 

Yeves Roda, Francisco Julián 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


